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JAARVERSLAG	2022	
	

STICHTING	
	

DUURSAMEN	ZOETERMEER	
	
	
Inleiding	
	
Op	11	mei	2018	zijn	de	statuten	van	de	Stichting	DuurSamen	Zoetermeer	in	aanwezigheid	van	het	
bestuur	van	de	stichting	door	de	notaris	ondertekend.	De	stichting	is	een	fusie	van	Stichting	Vrienden	
van	Jinotega	en	het	burgerinitiatief	DuurSamen	Zoetermeer.	De	stichting	staat	bij	de	Kamer	van	
Koophandel	ingeschreven	onder	het	nummer:	53070631.	

	
De	stichting	DuurSamen	Zoetermeer	heeft	ten	doel	het	creëren	van	bewustzijn	over	duurzaamheid,	
met	de	Duurzame	Ontwikkelingsdoelen	van	de	Verenigde	Naties	als	basis.	Om	dit	doel	te	kunnen	
realiseren	werkt	de	stichting	samen	met	derden	(zoals	overheden,	bedrijven,	maatschappelijke	
organisaties)	zowel	lokaal,	nationaal	en	internationaal.	Zij	zijn	partners	van	de	stichting.	
	
Tijdens	het	kalenderjaar	2022	hebben	drie	bestuursleden	hun	activiteiten	voor	DuurSamen	gestopt:	
Liesbeth	Edelbroek,	Renske	Boerkoel,	Lisanne	van	Oosterhoud	en	Wouter	Parent.	
	
Het	bestuur	bestond	op	31	december	uit:	
Voorzitter	en	penningmeester:	Gemma	Smid	
Secretaris:	Kees	van	der	Riet	
Bestuurslid:	Jeroen	van	Es	
Bestuurslid:	Chris	Veldhuysen	
	
In	de	loop	van	2022	komt	het	“normale	leven”	na	de	corona-pandemie	weer	op	gang	en	organiseert	
DuurSamen	vele	activiteiten;	meer	dan	in	enig	jaar	daarvoor.	
	
	
Jaarverslag	op	basis	van	activiteiten	2022		
	

1. Samen	op	weg	naar	een	duurzamer	Zoetermeer	
	
DuurSamen	was	van	plan	op	zaterdag	12	februari	een	
optocht	door	de	stad	te	houden	in	verband	met	de	
gemeenteraadsverkiezingen.	Vanwege	het	heersende	
coronavirus	werd	de	optocht	uitgesteld	naar	zaterdag	9	
april.	
	
De	oorspronkelijke	opzet	was	om	samen	met	circa	30	
Zoetermeerse	organisaties	die	actief	zijn	op	de	
duurzaamheidsthema’s	(zoals	duurzame	energie,	gezonde,	
duurzame	voeding,	luchtkwaliteit,	mobiliteit,	biodiversiteit,	maatschappelijk	verantwoord	
ondernemen)	en	met	jongeren	die	zich	actief	inzetten	voor	duurzaamheid	(zoals	Greenteam	
Zoetermeer	en	Green	Impact	Zoetermeer)	de	verkiezingsstalletjes	van	politieke	partijen	in	
het	Stadscentrum	te	bezoeken.	De	doelstellingen	waren:	

	

	



Jaarverslag	2022	 2	Bewustwording	ten	aanzien	van	duurzaamheid	vergroten	
door	organisaties	en	personen	met	elkaar	te	verbinden.	
				

1. de	lokale	politieke	partijen	op	te	roepen	meer	maatregelen	te	nemen	om	
Zoetermeer	duurzamer	te	maken;	
2. de	bewustwording	onder	Zoetermeerse	inwoners	over	duurzaamheid	te	
vergroten;	en	
3. de	band	tussen	de	vele	Zoetermeerse	organisaties	en	inwoners	te	versterken	die	
zich	inzetten	voor	een	duurzamer	Zoetermeer.	
Voor	de	optocht	was	ook	straattheater	uitgenodigd	om	er	een	feestelijke	optocht	van	te	
maken.	Dankzij	Laurens	de	Groot	liepen	uitbeeldingen	van	moeder	natuur,	de	wind,	
energie,	afval,	rechtvaardigheid,	mobiliteit	mee	in	de	optocht	en	maakten	contact	met	het	
publiek.		

	
Het	uitstel	naar	zaterdag	9	april	betekende	een	
aanpassing	van	de	opzet	van	de	optocht:	In	plaats	van	
stalletjes	van	politieke	partijen	te	bezoeken,	was	
gezamenlijk	met	partners	een	notitie	opgesteld	met	
wensen	voor	meer	duurzaamheid	in	de	komende	4	jaar	
én	meer	samenwerking	met	het	gemeentebestuur.	
Deze	notitie	werd	tijdens	de	optocht	aan	een	aantal	

vertegenwoordigers	van	politieke	partijen	overhandigd.	Op	dinsdag	19	april	werd	(met	
gebruikmaking	van	het	inspreekrecht)	de	notitie	officieel	aan	het	gemeentebestuur	
overhandigd	met	het	uitdrukkelijke	verzoek	erop	te	reageren.	De	notitie	is	terug	te	
vinden	op	de	website	van	DuurSamen	Zoetermeer.	
	
Na	het	zomerreces	zei	het	presidium	van	de	gemeenteraad	toe	om	een	stadsgesprek	over	
die	notitie	te	organiseren.	Van	het	college	van	B&W	is	in	2022	geen	reactie	ontvangen.	
	

2. Netwerkbijeenkomsten	
	
Op	10	juni	was	een	netwerkbijeenkomst	gehouden	in	de	
buurttuin	de	Zoete	Aarde.	De	vrijwilligers	van	de	buurttuin	
verzorgden	de	catering	en	dankzij	het	goede	weer	kon	er	veel	
‘ge-netwerkt’	worden.	
De	tweede	netwerkborrel	stond	voor	november	gepland.	
Vanwege	de	vele	werkzaamheden	rondom	het	project	
‘Oktobermaand’	is	deze	bijeenkomst	niet	doorgegaan.	
	

3. Themabijeenkomsten	
	
3.1. Jongerendebat	Greenteam,	8	maart	

Greenteam	Zoetermeer	had	met	ondersteuning	van	DuurSamen	een	
verkiezingsdebat	georganiseerd	in	de	aula	van	het	Alfrink	College.	
Daarvoor	waren	de	jongste	kandidaten	van	de	verschillende	partijen	
uitgenodigd.	Het	was	een	levendig	debat	waarin	de	partijen	hun	
prioriteiten	ten	aanzien	van	duurzaamheid	in	Zoetermeer	voor	de	
komende	4	jaar	over	het	voetlicht	brachten	en	de	partijen	kritisch	
bevraagd	werden.	
	

3.2. Debat	gemeenteraadsverkiezingen,	10	maart	
Alle	politieke	partijen	die	deelnamen	aan	de	verkiezingen	
waren	op	één	na	aanwezig	in	het	debat	dat	in	het	CKC	
werd	gehouden.	Centraal	thema	was	structurele	
samenwerking	met	de	gemeente	tot	stand	te	brengen,	
omdat	de	bewustwording	over	de	
duurzaamheidsproblematiek	én	een	gezamenlijke	
aanpak	van	gemeente,	bedrijven,	maatschappelijke	
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organisaties	en	inwoners	de	enig	manier	is	om	de	doelstellingen	van	het	klimaatbeleid	te	
realiseren.	Geen	enkele	partij	was	tegen	een	gevraagde	structurele	samenwerking,	maar	
duidelijk	werd	dat	het	niet	de	gewenste	prioriteit	zou	krijgen	in	het	nieuwe	
gemeentebestuur.	Dirk-Jan	Keijser	leidde	het	debat	in	goede	banen	en	Wouter	Parent	
zorgde	voor	de	techniek	in	de	zaal	en	streaming	naar	de	huiskamers	thuis.	
	

3.3. Afvalreferendum	
Gelijktijdig	met	de	gemeenteraadsverkiezingen	werd	een	
referendum	gehouden	over	het	voorgestelde	afvalbeleid	
van	de	gemeente.	Omdat	afval	een	belangrijk	duurzaam	
thema	is,	wilde	DuurSamen	daar	op	twee	wijzen	aandacht	
aan	schenken.	Ten	eerste	tijdens	de	te	houden	optocht	in	
februari	en	ten	tweede	tijdens	het	verkiezingsdebat.		
Eind	2021	werd	duidelijk	dat	de	coronacrisis	een	optocht	
in	februari	onmogelijk	zou	maken	en	heeft	DuurSamen	in	
overleg	met	de	gemeente	als	subsidieverstrekker	besloten	
een	website	in	te	richten	om	de	problematiek	en	de	

verschillende	standpunten	van	de	politieke	partijen	helder	te	verwoorden.	Daarbij	werd	
ook	samenwerking	gezocht	met	Zoetermeer	Actief	en	Peter	Vergers,	die	eveneens	
subsidie	hadden	ontvangen	om	neutraal	de	problematiek	onder	de	aandacht	van	de	
inwoners	te	brengen.	Het	eerste	deel	van	het	debat	was	gewijd	aan	de	verschillende	
standpunten	van	de	politieke	partijen.		Mede	door	de	vergelijking	van	de	
afvalproblematiek	met	vergelijkbare	gemeenten	werd	de	achtergrond	van	de	
referendumvraag	helder	gemaakt.	

	
3.4. Duurzaamheidsmarkt		

Zoals	voor	de	corona-epidemie	werd	op	19	maart	
weer	samen	met	het	Forum	een	
duurzaamheidsmarkt	georganiseerd.	Naast	
kraampjes	waren	er	workshops,	promotiefilmpjes	
en	een	presentatie	op	het	Podium.	Duidelijk	werd	
dat	organisaties	en	publiek	nog	moesten	
‘loskomen’	van	de	Coronapandemie.	

	
3.5. Oktobermaand	

De	coronapandemie	kwam	in	2022	aan	zijn	einde.	Voor	DuurSamen	
was	dat	aanleiding	om	in	oktober	vijf	dagen	achter	elkaar	op	
verschillende	wijzen	aandacht	te	vragen	voor	duurzaamheid.	Dat	
begon	met	de	tweede	conferentie	van	Greenteam	Zoetermeer	en	
eindigde	met	een	film	in	filmhuis	Cameo.	Aan	de	‘Oktobermaand’	werd	
met	ondersteuning	van	Monica	Lausberg	extra	publiciteit	gegeven	via	
Streekblad,	sociale	media,	aparte	website	en	driehoeksborden	in	de	
stad.	Op	de	borden	stonden	de	evenementen	die	DuurSamen	zelf	had	
georganiseerd.	
	
3.5.1. Greenteam-conferentie,	Picasso-lyceum,	7	oktober	

Scholieren	van	alle	middelbare	scholen	en	
voortgezet	onderwijs	in	Zoetermeer	
organiseerden	op	7	oktober	hun	tweede	
conferentie	met	lezingen,	workshops	en	een	
markt	over	duurzaamheid.	Ook	leerlingen	uit	het	
basisonderwijs	namen	hieraan	deel.	De	
scholieren	werden	onder	anderen	ondersteund	
door	Green	Impact	Network,	een	Zoetermeers	
netwerk	van	jongeren	tussen	18	en	35	jaar.	
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Hoogtepunt	van	de	conferentie	was	de	uitreiking	van	de	allereerste	
Zoetermeerse	Jeugdlintjes	aan	Noa	van	der	Ploeg,	Koen	van	der	Voet,	Emma	van	
der	Zalm	en	Sanam	Rafat	door	burgemeester	Michel	Bezuijen.		
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3.5.2. Wandelen	en	fietsen	langs	duurzame	organisaties,	8	oktober	
Op	8	oktober	konden	inwoners	een	eigen	fiets-	of	wandelroute	
samenstellen	langs	projecten,	plekken	en	activiteiten	in	het	teken	van	
biodiversiteit,	duurzame	energie,	lokaal	voedsel,	luchtkwaliteit,	
gezond	en	bewust	leven,	jongeren,	klimaat	en	nog	veel	meer.	
Sommige	organisaties	verzorgden	rondleidingen	of	presentaties.	
Centrale	locatie	was	De	Entree	waar	verschillende	organisaties	een	
kraampje	hadden.		
De	projecten,	plekken	en	activiteiten	stonden	vermeld	op	een	digitale	
kaart	op	een	aparte	website	van	DuurSamen.	Op	de	website	stonden	
in	de	weken	voor	8	oktober	alle	informatie	van	de	deelnemende	

organisaties	en	activiteiten	(locatie,	website,	route-	en	bezoektijden)	
weergegeven.	
	

3.5.3. Duurzaamheidsmarkt,	9	oktober	
DuurSamen	organiseerde	samen	met	het	Forum	een	
markt	in	de	bibliotheek	aan	het	Stadhuisplein.	Naast	
kraampjes,	workshops	en	presentaties	was	er	ook	een	
foto-expositie	van	Bijenlandschap.	
	

3.5.4. Hans	Haring-lezing,	10	oktober	
Op	maandag	organiseerde	DuurSamen	in	het	CKC	
de	Hans	Haring-lezing.	Deze	keer	was	het	thema	
van	de	lezing:	“Duurzame	waarde	van	bomen.”	De	
lezing	werd	verzorgd	door	Marga	Witteman	van	
Urgenda	en	Astrid	van	Beek	van	voedselbos	
Geuzegroen.		
Milieuorganisatie	Urgenda	en	boerenorganisatie	
Caring	Farmers	raakten	geïnteresseerd	in	het	
project	meerbomen.nu.	In	de	wintermaanden	
oogsten	vrijwilligers	boompjes	op	verwilderde	
landgoederen,	in	door	bramen	en	brandnetel	

overwoekerde	natuurgebieden.	Als	er	een	beetje	wordt	doorgewerkt	kunnen	een	
stuk	of	tien	vrijwilligers	op	een	dag	1.500	tot	2.000	boompjes	oogsten.	Op	een	
website	kunnen	gegadigden	voor	die	boompjes	zich	opgeven.	De	boompjes	gaan	
naar	boeren,	landgoederen,	voedselbossen	en	particulieren.	Zo	zijn	de	afgelopen	
twee	jaar	890.000	bomen	geoogst	en	weggegeven	om	te	planten.	
De	lezing	is	vernoemd	naar	Hans	Haring,	oud-wethouder	van	Zoetermeer	en	
oud-bestuurder	van	DuurSamen.	
	

3.5.5. Cameo-film,	11	oktober	
Voor	dinsdag	11	oktober	om	15:00	uur	had	Cameo	
de	film	“Bigger	than	us”	op	hun	programma	gezet.		
De	hoofdpersoon	in	de	film	is	Melati,	die	zeven	jonge	
en	inspirerende	‘change	makers’	in	landen	als	
Libanon,	Griekenland,	Malawi	en	Brazilië.	Melati	
ontmoet	en	naar	hen	luistert.	Alle	verhalen	die	ze	
hoort	zijn	door	globalisering	en	klimaatverandering	met	elkaar	verbonden.	Aan	
het	einde	van	de	documentaire	zien	we	Melati	in	haar	eigen	land,	bij	en	op	de	
immens	grote	plasticafvalberg	Bantar	Gebang	op	Java.	
Hoewel	de	film	voor	iedereen	toegankelijk	was,	waren	met	name	middelbare	
scholieren	uitgenodigd.	Dat	bleek	lastig	gegeven	hun	schoolrooster.	Desondanks	
was	er	na	afloop	nog	een	discussie	van	Cameo-voorzitter	Hans	de	Bruijn	met	de	
aanwezige	scholieren	over	de	film.	
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4. Bedrijfsvoering	
	
Voor	het	secretariaat	en	de	website	maakt	DuurSamen	gebruik	van	Office	365	en	Your	
Hosting	en	was	het	beheer	uitbesteed	bij	It’s	Ron.		
Voor	het	Afvalreferendum,	de	gemeenteraadsverkiezingen	en	het	project	‘Oktobermaand’	
had	DuurSamen	aparte,	tijdelijke	websites	ingericht.	
		
DuurSamen	ondersteunt	Greenteam	Zoetermeer	bij	het	aanvragen	van	subsidies,	de	website	
‘Greenteam	Zoetermeer’	en	het	secretariaat.	Namens	Greenteam	Zoetermeer	ontvangt	
DuurSamen	€	871	subsidie	voor	het	hosten	van	de	website.	Het	beheer	van	de	website	is	
eveneens	uitbesteed	aan	It’s	Ron.			

	
5. Jaarrekening	en	Balans	

	
5.1. Inkomsten	
	
Naast	de	jaarlijkse	subsidie	van	de	gemeente	(€	10.000),	heeft	DuurSamen	in	2022	subsidie	
aangevraagd	en	gekregen	voor	
- Neutrale	ondersteuning	van	het	Afvalreferendum	(€	4.000)	door	de	inrichting	van	een	

aparte	website	en	een	debat	tussen	politieke	partijen,	en	
- De	optocht	‘Samen	op	weg	naar	een	duurzamer	Zoetermeer’	(€	5.000),	door	

vrijwilligersorganisaties	op	het	terrein	van	duurzaamheid	op	een	ludieke	manier	bij	
elkaar	te	brengen	en	samen	zich	te	presenteren	aan	de	bevolking	en	het	
gemeentebestuur	van	Zoetermeer.	Doelstelling	was	Zoetermeer	duurzamer	te	maken	en	
daarvoor	concrete	maatregelen	in	het	beleidsprogramma	van	het	nieuwe	
gemeentebestuur	te	laten	opnemen.	

Omdat	het	Forum	tijdens	de	coronacrisis	gedurende	langere	periode	gesloten	was,	ontving	
DuurSamen	een	deel	van	de	contributie	(€	456)	terug.	
	
Mede	door	de	verkregen	extra	subsidies	voor	bedroegen	de	totale	inkomsten	€	20.327.		

	
5.2. Uitgaven	
	
In	2022	bedroegen	de	uitgaven	€	21.505	voor	de	grote	diversiteit	aan	activiteiten.	
DuurSamen	is	lid	van	het	Forum	en	Netwerk	Zoetermeer.	
De	bestuursleden	ontvangen	geen	vergoedingen	voor	hun	werkzaamheden.	
	
5.3. Banksaldi	en	balans	
	
Door	de	coronapandemie	had	DuurSamen	op	1	januari	een	banksaldo	van	€	9.140.	Het	saldo	
op	de	bankrekening	bedroeg	op	31	december	€	7.961.	Van	dit	bedrag	was	€	3.800	‘belegd’	
met	voorziene	activiteiten	in	2023.	
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 Uitgaven  Inkomsten 

1 Banksaldo 9.139,57€            

(per 1 januari 2021)

2 Green Team 1.441,98€            
ICT en conferentie 1.441,98€            

3 Netwerken 982,68€               
lidmaatschappen 859,66€               

bijeenkomsten 123,02€               

4 Themabijeenkomsten 17.755,08€          
Referendum & Verkieizingsdebat 4.422,06€            

Optocht 7.557,17€            

Duurzame markt maart 493,50€               

Oktobermaand 4.561,89€            

Hans Haring-lezing 720,46€               

5 Bedrijfsvoering 1.325,38€            
Licenties 604,70€               

Beheer website en office 555,16€               

Bankkosten 165,52€               

Bestuurskosten -€                     

6 Inkomsten 20.326,84€          
subsidie gemeente Zoetermeer 10.000,00€          

subsidie Zoetermeer voor Elkaar 5.000,00€            

subsidie Referendum 4.000,00€            

Terugbetalingen 455,84€               

subsidie voor Greenteam 871,00€               

Totaal 21.505,12€          20.326,84€          

7 Banksaldo
(per 31 december 2021) 7.961,29€            

JAARREKENING DUURSAMEN 2022

1 Vaste Activa -€               3 Eigen Vermogen -€               
3.1 Reserves

2 Vlottende Activa 3.2 Saldo resultatenrekening 4.161,29€      
2.1 Voorraden -€               3.3 Overig -€               
2.2 Vorderingen -€               
2.3 Liquide middelen 7.961,29€      4 Voorzieningen 3.800,00€      
2.4 Overige -€               

5 Vreemd Vermogen -€               

7.961,29€      7.961,29€      

Balans Stichting DuurSamen Zoetermeer 2022

ACTIVA PASSIVA

Totaal Totaal


